
                                                       
 
 

 

 

BAN MUNICIPAL 

 

L’equip de Govern de l’Ajuntament de Banyalbufar ha decidit suspendre les festes 

patronals de la Nativitat de Maria. Ha estat una decisió molt meditada i consensuada 

entre tots els regidors de l’equip de Govern.  

Els motius són més que evidents: la situació sanitària actual, a causa de la COVID-19, 

no és la més adequada per a celebrar esdeveniments. Com podem veure, les xifres van 

en augment a mesura que passen els dies. L’equip de Govern de l’Ajuntament 

considera que dur a terne esdeveniments que suposin concentracions de persones, 

encara que sigui controlat i limitat, no és posible si esteim mirant pel bé col·lectiu. 

El programa d’actes s’havia confeccionat amb il·lusió i molta responsabilitat. Ens 

entristeix molt haver de prendre aquesta decisió, però per damunt de tot hem de 

preservar la salut de tots els banyalbufarins i banyalbufarines. 

Amb aquesta mesura volem evitar nous contagis i ajudar a controlar la pandèmia.  

Esperem que el proper any poguem celebrar les festes de la nostra patrona amb 

alegria, salut i seguretat per a totes i tots. 

 

Banyalbufar, 18 d’agost de 2020 

 

 

El batle 

Mateu Ferrà Bestard 

 

 

 



                                                       
 

 

 

 

BANDO MUNICIPAL 

 

 

El equipo de Gobierno del Ayuntamiento de Banyalbufar ha decidido suspender las 

fiestas patronales de la Natividad de Maria. Ha sido una decisión muy meditada y 

consensuada entre todos los regidores del equipo de Gobierno.  

 

Los motivos son más que evidentes: la situación sanitaria actual, a causa de la COVID-

19, no es la más adecuada para celebrar acontecimientos. Como podemos ver, las 

cifras van en aumento a medida que pasan los días. El equipo de Gobierno del 

Ayuntamiento considera que llevar a cabo acontecimientos que supongan 

concentraciones de personas, aunque sea controlado y limitado, no es posible si 

estamos mirando por el bien colectivo. 

 

El programa de actas se había confeccionado con ilusión y mucha responsabilidad. Nos 

entristece mucho tener que tomar esta decisión, pero por encima de todo tenemos 

que preservar la salud de todos los habitantes de Banyalbufar. 

Con esta medida, queremos evitar nuevos contagios y ayudar a controlar la pandemia. 

Esperamos que el próximo año podamos celebrar las fiestas de nuestra patrona con 

alegría, salud y seguridad para todas y todos. 

 

Banyalbufar, 18 de agosto de 2020 

 

El alcalde 

Mateu Ferrà Bestard 


